
Protokoll styrelsemöte 20191125 
Närvarande: Kent Bertilsson, Kent Molin, Bernt Johansson, Kåke Bäckmark, Allan Halvarsson, 

Anders Degerman, Carin Skoog 

 

1.  Mötet öppnades 

2.  Kåke valdes till ordförande och Carin till sekreterare 

3.  Anders valdes till justerare 

4.          Problem med reningsverket. Kompressorn mår dåligt. Den 

              har varit på felsökning men inget fel hittades. Något är fel 

              med elen. I morgon bitti kommer elektriker Hjalmar att träffa 

              Kent M och Allan. En positiv nyhet är att reningsverket har 

              slutat skumma. 

5.          Vid vattenverket är pH-värdet bättre. Säkringarna går 

         men det beror troligen på elfelet på reningsverket. 

6.          Lantmäteriet har återsänt vår ansökan och vill ha mer uppgifter 

         från oss. 

7.          Trafikverket har fått information om att vi vill ha ersättning för 

         vårt sönderkörda pumpskåp. 

8.          Anna Strid har mailat Magnus Larsson som är inblandad i ett 

         annat liknande reningsverk. Han har ej hört av sig till oss. 

9.          Mötet avslutades. 

          

                  

 

                                Carin Skoog               Justeras: Anders Degerman 

              


